## Do you need a TB test?

	Yes	No
Have you had a cough lasting more than three weeks?		
Have you lived with or spent time with anyone who had or may have had TB?		
Were you born in, or have you traveled to or lived in (for more than 30 days in a row), a high TB incidence area, such as Africa, Asia, Mexico, Central or South America, the Caribbean, or Eastern Europe?		
Are you living with HIV or cancer, or do you have a condition or take medicine that weakens your immune system?		

If you answer yes to any of these questions, talk to your health care provider about getting tested for tuberculosis (TB) today.



## هل تحتاج إلى الخضوع لأحد اختبارات السُّلّ؟

K	نعم	
		هل أصبت بسعال استمر لأكثر من ثلاثة أسابيع؟
		هل عشت مع شخص أصيب، أو ربما كان مصابًا، بمرض السُّلّ أو قضيت معه بعض الوقت؟
		هل ولدت أو سافرت أو عشت (لأكثر من 30 يومًا متتاليّا) في منطقة ذات معدل إصابة عالٍ بمرض السُّلّ، مثل أفريقيا أو آسيا أو المكسيك أو أمريكا الوسطى أو الجنوبية أو الكاريبي أو أوروبا الشرقية؟
		هل أنت مصاب بفيروس نقص المناعة البشرية (HIV) أو السرطان، أو لديك حالة مرضية أو تتناول دواءً يضعف جهاز مناعتك؟

إذا كانت إجابتك نعم عن أي من هذه الأسئلة، فتحدث إلى مقدم رعايتك الصحية بشأن الخضوع لاختبار مرض السُّلّ (Tuberculosis, TB) اليوم.

